

<<英语听力教程>>

图书基本信息

书名：<<英语听力教程>>

13位ISBN编号：9787040186529

10位ISBN编号：7040186527

出版时间：2006-5

出版时间：高等教育出版社

作者：张民伦

页数：93

字数：170000

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

## &lt;&lt;英语听力教程&gt;&gt;

## 前言

听是语言交际的重要方面。

在对外交往中，听力水平的高低直接影响着人们相互理解的程度和工作效率。

随着国际交流的日渐频繁和电讯技术的迅猛发展，提高英语听的能力显得尤为重要。

本教材正是为了适应时代的发展和英语教学的需要而编写的。

在编写中，我们努力借鉴国内外近年英语听力教学的研究成果，在总结几十年教学经验的基础上，遵循本课程的教学理论和原则，针对中国学生英语听力学习的特点，进行了新的尝试。

本教材可供高等学校英语专业一至三年级的学生使用，同时适合师专、教育学院、广播电视大学、成人高校英语专业的学生及社会上广大英语自学者使用。

本教材在编写中努力体现以下两点： 1.以培养听力技能为主线。

通过系统的听力专门技能的单项训练及综合训练，培养学生的快速反应、准确辨别、分析推理、归纳总结、信息处理及记录和记忆等能力； 2.力求听力材料的语言真实性、典型性和实际应用性。

由于听力理解与学习者的知识水平，特别是与他们的语言和社会文化知识的水平密切相关，因此本教材注重在不同阶段选择既与技能训练匹配又与学生求知兴趣相称的素材。

全套教材共分6册。

每册配有教师用书和6盒录音带。

前4册以单项技能训练为主，配有一定量的综合训练，题材接近生活和工作实际，由近及远，涉及的面较宽；后两册以综合技能训练为主，同时针对中国学生在英语听力学习中的难点、重点进行反复训练，题材以反映社会、科技领域的新发展为主。

教师用书的内容包括教学提示、练习答案和全部录音带内容的文字材料。

“标”、“本”兼治，以“标”求“本”是本教材的努力方向和目标。

这里的“标”指的是教材及磁带中的全部教学内容与练习；这里的“本”指的是完成全部教学内容与练习之后留存于学生的内在智慧与能力。

## <<英语听力教程>>

### 内容概要

《英语听力教程》(Listen This Way)(第二版)主要适用于高等院校英语专业一至三年级学生,同时适合师专、教育学院、广播电视大学、成人高校英语专业学生及相当水平的英语学习者。

全套教材共分6册,每册配有教师用书和录音带。

前4册以单项技能训练为主,配有一定量的综合训练,题材接近生活、工作实际,由近及远,涉及的面较宽;后两册以综合技能训练为主,同时针对中国学生在英语听力学习中的难点、重点进行反复训练,题材以反映社会、科技领域的新发展为主。

教师用书的内容包括教学提示、练习答案和全部录音内容的文字材料。

学生用书和教师用书所附光盘均为全部练习的录音。

本书为第四册,共包括12个单元,每单元分为6个部分。

内容主要包括准备性练习、单项技能和相关微技巧训练、与本单元内容相关专题领域内的热门话题或科技新发展介绍以及挑战性较强的真实录音材料练习。

通过每单元的读、讲、听、说的综合训练,全面提高学生的英语听力水平。

## 书籍目录

1 Shopping and Banking Online Part I Getting ready Part II Net shopping under fire Part III Banking at home Part IV More about the topic: Secret of Good Customer Service Part V Do you know .? Part VI Reminder of key points in this unit 2 Hotel or B&B? Part I Getting ready Part II A touch of home Part III Renting a car Part IV More about the topic: What Type of Room Do You Want? Part V Do you know .? Part VI Reminder of key points in this unit 3 "Planting" Money Part I Getting ready Part II National teach children to save day Part III Credit cards Part IV More about the topic: Gulf Between the Rich and the Poor Part V Do you know ? Part VI Reminder of key points in this unit 4 Loans for the Dream Part I Getting ready Part II Raising money for buying a car Part III Housing in the U.S.A. Part IV More about the topic: Consumer Rights Part V Do you know .? Part VI Reminder of key points in this unit 5 Briefing on Taxation and Insurance Policies Part I Getting ready Part II Briefing on personal taxation Part III Should I buy an insurance policy? (I) Part IV More about the topic: Should I Buy an Insurance Policy? (II) Part V Do you know ...? Part VI Reminder of key points in this unit 6 Visions of Business Part I Getting ready Part II Michael Dell vs. Frederick Smith (I) Part III Michael Dell vs. Frederick Smith (II) Part IV More about the topic: The Business Plan Part V Do you know .? Part VI Reminder of key points in this unit 7 Fame and Fortune Part I Getting ready Part II Bill Gates' new rules Part III Great business deals? Part IV More about the topic: Walt Disney Part V Do you know ...? Part VI Reminder of key points in this unit 8 Business Success Part I Getting ready Part II Witty ways to success Part III Technology in doing business Part IV More about the topic: How to Improve Your Executive Image? Part V Do you know .? Part VI Reminder of key points in this unit 9 Feeling the Financial Market Part I Getting ready Part II The commodity markets Part III Bank organization Part IV More about the topic: The Dow-Jones Industrial Average Part V Do you know ...? Part VI Reminder of key points in this unit 10 Business Strategies Part I Getting ready Part II SWOT analysis Part III Dealing with growth: Market trends Part IV More about the topic: Safe Investing Part V Do you know ...? Part VI Reminder of key points in this unit 11 New Trends in Trade Part I Getting ready Part II Vending machine Part III Our sales numbers are up Part IV More about the topic: The World Trade Organization (WTO) Part V Do you know ...? Part VI Reminder of key points in this unit 12 Review Activity 1 Where is it? Activity 2 Bed and Breakfast Activity 3 The foreign exchange market Activity 4 Beanie baby Activity 5 Food plans Activity 6 Malaysian economy Activity 7 Buying goods for sale Activity 8 Financial reports

## 章节摘录

In running a company , its very important to have a well-designed chart or graph. With the help of the chart or graph , one can know clearly the amount of products manufactured or sold each month , each season , and each year , etc. With the help of the chart or graph , one can see clearly what the trends in manufacturing or selling are. And with the help of the chart or graph , one can make proper adjustments in order to make the company prosper. The following words and phrase will appear in this unit. Listen carefully and study the definitions.

1. level off : stop climbing higher or falling lower , and continue at a fixed height
2. fluctuate : ( of levels , prices , etc. ) to move up and down
3. constant : fixed ; unchanging
4. trendy : modern and influenced by the most recent fashions or ideas
5. condiment : a substance , such as salt , that you add to food to improve its taste
6. automat : a vending machine from which you can get food
7. consensus : a general agreement ; collective opinion
8. biometrics : a branch of biology that studies biological phenomena and observations by means of statistical analysis
9. swirl : a twisting shape , mark , or pattern
10. algorithm : a set of mathematical instructions that must be followed in a fixed order , and that , especially if given to a computer , will help to calculate an answer to a mathematical problem.

编辑推荐

《英语听力教程4：学生用书（第2版）》第一版获全国普通高等产优秀教材一等奖，是新世纪网络课程建设工程项目。

汇集国内一流专家，融合多年教学经验，倡导现代学习理念，提供教学解决方案。

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>